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az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem arányos az udvarszemle díja a sertések számával?" címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak

Tisztelt Miniszter úr!

Választókerületemből az alábbiakkal kerestek meg sertéstartó gazdák .

A hatósági állatorvosok az udvarszemle elvégzése után egységesen megszabott összeget
kérnek a gazdálkodóktól, akik kifogásolják azt, hogy ez az összeg nem arányosan csökken,
vagy éppen emelkedik a sertések számával .

Kérdezem ezért tisztelt Miniszter Urat, hogy miért nem arányos az udvarszemle díja a
sertések számával?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . március 16 .

Ba g o f
országgyűlési képviselő
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